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I. Kronika centralna

i.

Adwokaci — członkami Komisji d/s Współpracy Zagranicznej Zarządu Głównego

Do składu K om isji do spraw  W spół
pracy  Zagranicznej Zarządu G łów ne
go ZPP, ustalonego na posiedzeniu

Prezydium  ZG ZPP w dniu 28 lutego 
br., powołani zostali m.in. w arszaw 
scy adwokaci: dziekan M aciej Dubois 
i Ryszard Siciński.

2.

Rozstrzygnięcie konkursu na prace z dziedziny prawa autorskiego

Rozstrzygnięty został konkurs S to
w arzyszenia A utorów  „ZAIKS” i W y
daw nictw a Prawniczego na prace z 
dziedziny praw a autorskiego, nadesła
ne na konkurs w 1976 r.

Sąd K onkursow y w składzie: prof. 
d r hab. A ndrzej Kopff — przew odni
czący oraz członkowie: d r Jan  Błe
szyński, red. Ryszard Chrzanowski, 
red. Tadeusz Dziekoński, doc. dr hab. 
Bogdan M ichalski, adw. Eugeniusz M o
drzejew ski, d r W alenty Ram us, adw. 
Bogdan Serafin, m gr Adam Stelm ach 
i d r M ieczysław Szaciński — przyznał 
następujące nagrody _w grupie prac 
m agisterskich  i podyplomowych:

I nagrodę w wysokości zł 10.000

uzyskała m gr M arzena G rzebal- 
ska za pracę m agisterską pt. 
„K w estyjne zagadnienia rep o r
tażu telew izyjnego w  św ietle 
przepisów  praw a autorskiego”;

II nagrodę w wysokości zł 5.000 
uzyskała m gr Olga Zakrzew ska 
za pracę podyplomową pt. „M ię
dzynarodowy model ochrony 
praw  autorsk ich” ;

III nagrodę w wysokości zł 3.000 
uzyskała m gr M ałgorzata K ur- 
kowska za pracę m agisterską 
pt. „Powszechne dobra osobiste 
p raw a cywilnego a autorskie 
praw a osobiste”.

II. Z życia izb adwokackich

I z b a  k o s z a l i ń s k a

S p o t k a n i e  w o j e w o d y  s ł u p 
s k i e g o  z a d w o k a t u r ą  S ł u p 
s k ą .  W dniu 29 stycznia 1977 r., z in i
cjatyw y adw okatury  słupskiej, odbyło 
się w  lokalu zespołów adw okackich w 
S łupsku uroczyste spotkanie wojewody 
słupskiego d ra Jan a  Stępnia" z adw o

katam i w ojewództwa słupskiego, po
święcone 25-rocznicy funkcjonow ania 
pierwszego na środkowym  wybrzeżu 
Zespołu Adwokackiego Nr 1 w S łup
sku.

Zebraniu ' przewodniczył delegat R a
dy Adwokackiej w Koszalinie do
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S praw  A dw okatury W ojewództwa S łup 
skiego wicedziekan adw. Leon K as
perski, k tóry  w  serdecznych słowach 
pow itał wojewodę Ja n a  S tępnia, dzie
kana Rady Adwokackiej adw. Czesła
wa Bielickiego i wszystkich adw oka
tów  przybyłych na spotkanie.

Następnie w icedziekan K asperski 
przedstaw ił w swym w ystąpieniu k ró t
ki rys historyczny adw okatury  słup
skiej, podkreślając jej w kład w o rga
nizowanie i um acnianie w ładzy ludo
wej w okresie po wyzwoleniu w sa 
mym Słupsku i innych m iastach. W 
dziele tym aktyw ny udział b ra li ko
ledzy adwokaci: Bolesław Samolej, 
S tanisław  K m era, Jerzy  K ar liński i in 
ni. Obecni adw okaci w ojewództwa 
słupskiego biorą udział w  pracy spo
łecznej w  radach narodow ych (adw. 
Witold H usar w  Sławnie), w Lidze 
Kobiet, szkolnych kom itetach rodzi
cielskich, w ZBoWiD-zie, w ośrodkach 
społeczno-praw nych FSZMP i w in 
nych organizacjach społecznych. K orzy
stając z okazji w icedziekan K asperski 
podziękował wojewodzie Stępniow i za 
jego osobiste s ta ran ia  i pomoc w rea li
zacji inw estycji budynku zespołów a d 
wokackich w Słupsku.

Z kolei głos zabrał dziekan adw. 
Czesław Bielicki. N akreślił on zadania 
adw okatury w program ie budowy roz
winiętego społeczeństwa socjalistycz
nego w Polsce. Zapewnił, że wszystkie 
ogniwa sam orządu adwokackiego uw a
żają za swój obowiązek pogłębienie i 
rozw ijanie wszelkich form  działalności 
społecznej oraz pozostaw anie w ścis
łym kontakcie z instancjam i p a r ty j
nymi i organam i adm inistracji pań 
stwowej. Do istoty bowiem dobrze 
spełnionych obowiązków zawodowych 
należy społeczno-polityczna działalność 
adw okatury. W związku z tym  zgłosił 
n a  ręce wojewody słupskiego postulat 
zwiększenia liczby adw okatów  w  r a 
dach narodow ych w przyszłych w ybo
rach do rad  narodowych. P rzedstaw ił 
rów nież inicjatyw ę zaw arcia przez w o 
jewodę słupskiego porozum ienia o

w spółdziałaniu z organam i i in s ty tu 
cjam i w ym iaru sprawiedliwości. U cze
stn ikam i porozum ienia byliby z jednej 
strony w ojewoda słupski, a z drugiej — 
Sąd W ojewódzki, P ro k u ra tu ra  W oje
wódzka, Rada Adwokacka, Okręgowa 
K om isja A rbitrażow a oraz O kręgowy 
Sąd P racy i Ubezpieczeń Społecznych. 
Jeżeli proponow ane porozum ienie do
szłoby do skutku, byłoby rzeczą n ie
zwykle cenną, żeby cen traln ie położone 
województwo słupskie było in sp ira to 
rem  i organizatorem  jednolitego u n o r
m owania w spółdziałania wojewodów 
z organam i i insty tucjam i w ym iaru  
spraw iedliw ości w  całym m akroreg io
nie północnym.

Po przem ów ieniu dziekana B ielic
kiego w icedziekan K asperski w ręczył 
wojewodzie słupskiem u dokum ent z a 
w ierający program  działania i dezyde
ra ty  adw okatury  słupskiej.

Następnie głos zabrał w ojew oda 
dr Jan  Stępień. N akreślił on p ersp ek 
tyw y rozwoju w ojewództwa słupskiego 
w  obecnym pięcioleciu. Stw ierdził, że 
województwo rozw ija się praw idłow o 
i że szczególnie zadow alające są osiąg
nięcia w dziedzinie przem ysłu. W ska
zał na rozbudowę Stoczni w  Ustce, F a 
bryki Cukierków  „Pom orzanka”, Z a
kładów  Jajczarsko-D robiarskich  w 
Sławnie, Zakładów M ięsnych i innych. 
Omówił rezerw y istn iejące w ro ln ic
tw ie i w gospodarce żywnościowej. 
S tw ierdził, że województwo słupskie 
je s t inicjatorem  i organizatorem  w ielu 
przedsięwzięć o charak terze k u ltu ra l
nym, naukow ym  i sportowym . R eali
zowana jest też umowa o w spółpracy 
z A kadem ią Medyczną w G dańsku, a 
ostatnio podpisane zostało porozum ie
nie z U niw ersytetem  G dańskim  w 
spraw ie kształcenia praw ników , ekono
m istów  i adm inistratyw istów  na po
trzeby w ojewództwa słupskiego. W oje
woda odniósł się przychylnie do po
stu latów  adw okatury  słupskiej i za
pewnił, że nada odpowiedni bieg in i
cjatyw ie zaw arcia porozum ienia o 
współdziałaniu z organam i i in sty tu -
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cjam i w ym iaru  sprawiedliwości. W y
raził rów nież przekonanie, że adw oka
tu ra  słupska nadal będzie wnosić l i
czący się w kład w rozwój w ojew ódz

tw a słupskiego.
Uroczyste spotkanie zakończyła t r a 

dycyjna lam pka wina.
adw. Andrzej Smoczyk

I z b a  ł ó d z k a

1. W i z y t a  P r e z e s a  S ą d u  N a j 
w y ż s z e g o  W ę g i e r s k i e j  R e 
p u b l i k i  L u d o w e j .  W dniu  3 lu 
tego 1977 r. przybył do Łodzi z w i
zytą Prezes Sądu Najwyższego W ęgier
skiej RL, k tóry  spotkał się z p ra w n i
kam i naszego m iasta. Gość w ygłosił 
odczyt z zakresu p raw a pracy. W spo t
kan iu  uczestniczyli przedstaw iciele a d 
w okatu ry  łódzkiej: adw.adw. T. B rod
niewicz, J. K ielan i B. Schmidt.

2. W i z y t a  p r z e d s t a w i c i e l i  
K o m i t e t u  Ł ó d z k i e g o  PZPR  w  
R a d z i e  A d w o k a c k i e j  w  Ł o 
d z i .  W dniu  17.1.1977 r. w  lokalu  R a
dy Adwokackiej w  Łodzi nastąpiło  
spotkanie kierow nika W ydziału A dm i
nistracy jnego  KŁ PZPR tow. E uge
niusza K ra ja  i starszego inspektora KŁ 
PZPR  tow. Janusza Kruczykowskiego 
z dziekanem  Rady Adwokackiej w  Ł o
dzi drem  Eugeniuszem  A ndrzejem  Sin 
d lew skim  i z I sekretarzem  PO P PZPR 
R ady Adwokackiej adw. Janem  K iela
nem.

Celem spotkania było om ówienie b ie
żących problem ów  łódzkiej ad w oka tu 
ry, je j udziału w pracach społecznych, 
a także omówienie problem atyki n a tu 
ry  ogólnej. K ierow nik W ydziału A d
m inistracyjnego tow. E. K raj zapew nił 
dalszą pomoc ze strony  łódzkiej in s 
tanc ji p arty jne j dla adw okatury  łódz
kiej i przedstaw ił swoje uw agi w dzie
dzinie om aw ianej problem atyki.

Przedstaw iciele adw okatury  łódzkiej 
podziękow ali przedstaw icielom  KŁ 
PZPR  za złożenie wizyty w Radzie A d
w okackiej.

3. A k c j e  k u l t u r a l n o  - i m p r e 
z o w e  R a d y  A d w o k a c k i e j  w 
Ł o d z i .  W dniu 15.1.1977 r. w lokalu 
Rady Adwokackiej w  Łodzi odbyło

się doroczne spotkanie dziekana Rady 
Adwokackiej w  Łodzi d ra  Eugeniusza 
A ndrzeja Sindlewskiego, w icedziekana 
Rady adw. Kazim ierza Chojnackiego 
oraz członków prezydium  Rady Adwo
kackiej z kolegam i em erytam i i re n 
cistami. Spotkanie, zorganizowane przez 
Komisję Socjalną (przewodniczący dr 
J. Rodziewicz), upłynęło w miłej a t 
mosferze.

W dniu 18.1.1977 r. w  Teatrze im. 
S. Ja racza w  Łodzi została urządzona 
doroczna choinka dla dzieci adw oka
tów. Dzieci otrzym ały upom inki oraz 
obejrzały spektakl.

W dniu 12.11.1977 r. w  salach re s 
tau rac ji hotelu „C entrum ” w Łodzi 
odbył się doroczny bal adw okatury  
łódzkiej. Im prezę należy ocenić jako 
szczególnie udaną, co było n iew ątp li
wie zasługą organizatorów : adw. K ry s
tyny Szczepańskiej oraz adw. Ludom i
ra  Sierakowskiego, członków Komisji 
kulturalno-im prezow ej.

4. N o w a  w y s t a w a  r z e ź b  a d 
w o k a t a  K o n s t a n t e g o  J o c z a .  
Muzeum w  P abianicach urządziło w y
staw ę rzeźb adw okata K onstantego 
Jocza, członka Zespołu Adwokackiego 
N r 1 w Łodzi. W ystaw a trw ała  w 
okresie od 30.1. do 15.11.1977 r. i cie
szyła się dużym  powodzeniem. Jedno
cześnie Telew izja Łódzka prezentow ała 
widzom w program ie II ekspozycję, 
zaopatru jąc ją  obszernym  kom enta
rzem.

Ta kolejna w ystaw a w ybitnego p la s
tyka-am ato r a świadczy dobitnie o po
zytywnej ocenie ta len tu  kol. adw. K. 
Jocza zarówno przez koła fachowe, jak  
i przez szerokie rzesze społeczeństwa.

adw. Juliusz Leszczyński


